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内容概要

　　本书内容覆盖了该专业的基本专业内容。
主课文和阅读材料都选自西方各著名出版社的原版英文科技书籍，并兼顾多种体裁以及英美的不同文
风。
全书包括过程装备力学基础、金属材料、过程工业、过程设备、过程机械和过程装备控制等六个部分
，共有30个单元。
每个单元由主课文、主课文词汇表、课文注释、练习作业、阅读材料和阅读材料词汇表组成，书后附
有词汇总表。
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Mechanical VibrationsPARTⅡ METALLEC MATERIALSUnit 6 MetalsUnit 7 Properties of MaterialsUnit 8
Manufacturing Engineering ProcessesUnit 9 Internal Structure of SteelUnit 10 Corrosion of MetalsPARTⅢ
PROCESS INDUSTRYUnit 11 Chemical EngineeringUnit 12 Transport Phenomena in Process IndustryUnit 13
Prineiples of Heat TransferUnit 14 Unit Operations in Chemical EngineeringUnit 15 Chemical Reaction
EngigeeringPARTⅣ PROCESS EQUIPMENTUnit 16 Pressure Vessels and Their ComponentsUnit 17 Design of
Pressure VesselsUnit 18 Distilling EquipmentUnit 19 Types of Heat ExchangersUnit 20 Types of ReactorsPARTⅤ
PROCESS MACHINERYUint 21 PumpsUnit 22 pumping Equipment for GasesUnit 23 Solid Liquid
SeparationUnit 24 ValvesUnit 25 Seal ClassificationPARTⅥ PROCESS CONTROLUnit 26 Introduction to
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